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      Z Á P I S 
                o průběhu zasedání Zastupitelstva města Nový Knín 

                          č. 24/21 
                 ze dne 16. 12. 2021 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín se konalo v prostorech městské radnice Nový Knín. 

Z tohoto řádného zasedání byl pořízen audiozáznam. Tento záznam je přílohou zápisu a bude 

uveřejněn na webových stránkách Města Nový Knín.  

 

Program  

1.   Zahájení. 

2. Volba ověřovatelů zápisu. 

3. Schválení programu. 

4. Informace starosty města o připravovaných dotačních akcích. 

5. Projednání rozpočtu na rok 2022 a schválení rozpočtového provizoria. 

6. Schválení smlouvy na sběr, přepravu a nakládání s komunálními odpady. 

7. Diskuse. 

8. Závěr. 

 

 

 

Tvorba zápisu odpovídá platnému zákonu o obcích. Dále dle platného Jednacího řádu 

Zastupitelstva města Nový Knín jsou v něm uvedeny následující náležitosti: 

a) den a místo jednání 

b) hodina zahájení a ukončení zasedání 

c) doba přerušení 

d) jména určených ověřovatelů zápisu 

e) jména omluvených a neomluvených členů zastupitelstva 

f) program jednání 

g) průběh rozpravy se jmény řečníků 

h) podané návrhy 
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i) jmenný výsledek hlasování 

j) podané dotazy a návrhy 

k) schválené znění usnesení  

l) další skutečnosti, které by se podle rozhodnutí členů zastupitelstva města měly stát 

součástí zápisu 

Z celého průběhu jednání je pořízen audiozáznam a toto zasedání zastupitelstva bylo také 

vysíláno živě přes městský on-line kanál na internetu.  

Tento zápis podléhá podpisu dvou ověřovatelů zápisu a podpisu starosty či pověřeného zástupce 

města. Přijatá oficiální usnesení jsou pouze ta, která byla zastupitelstvem města schválena. 

V zápise jsou však uvedena všechna usnesení, o kterých se jednalo, tedy i ta, která schválena 

nebyla. 

 
1. Zahájení 
 

Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín zahájil starosta města pan Petr Chmelík v 19:05 

hodin. Na začátku zasedání je přítomno sedm zastupitelů města osobně a vzdáleně je připojena 

paní Ing. Jaroslava Michálková. Zasedání Zastupitelstva města Nový Knín č. 24/21 je 

usnášeníschopné.  

V průběhu zasedání se zúčastnil také pan Ing. Havlíček, který byl na úvod jednání omluven.  

Omluveni byli tito zastupitelé – Ing. Radek Hrubý, Martin Provazník, Marek Zach, Ing. Štěpán 

Polák, Michal Rambousek a Ing. Josef Lukeš, PhD. 

 

 
2. Volba ověřovatelů zápisu 
 
Zastupitelé zvolili ověřovatele zápisu. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 1 - 24/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
v o l í 
ověřovatele zápisu: pány Josefa Máchu a Mgr. Augustina Kůra. 

 
 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
 
Kolka    -  Pro návrh  
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Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
 

 
3. Schválení programu 
 
Starosta uvedl body programu zasedání. Prvním bodem je schválení rozpočtového provizoria, 
a to z důvodu časové kolize s vyvěšením rozpočtu na úřední desce a z důvodu prostoru na 
přípravu či doplnění rozpočtu.  
Druhý bod se týká schválení smlouvy s Brdskou odpadářskou společností s.r.o. Tato 
společnost je městem spoluvlastněná a od ledna 2022 bude pro město Nový Knín svážet 
odpad.  
Starosta dále dodal, že v programu bylo také projednání vyhlášky o místních poplatcích, ale 
z důvodu problematiky dané záležitosti navrhuje, aby tomuto tématu byla věnována pracovní 
schůzka a větší prostor na přípravu. V tuto chvíli poplatky zůstávají dle staré vyhlášky a od 1. 
1. 2023 by mělo dojít k aktualizaci této vyhlášky a platila by vyhláška nově schválená. 
V programu také starosta uvede informaci o plánovaných dotačních akcích města. 
 

 
U S N E S E N Í   č. 2 - 24/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
program zasedání.  
 

 
Hlasování – 8 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
 
 

 

4. Informace starosty města o připravovaných dotačních akcích 
 
Starosta uvedl, že jde o akce, kdy zastupitelstvo nejdříve schvalovalo žádosti o dotace.  
Veřejné osvětlení – čeká se až vyjde metodika k této žádosti, což by mělo být po Novém roce. 
Oprava knihovny – zde se bohužel nepodařilo stihnout podat žádost na stavební úřad. Dotační 
program se bude opakovat, tudíž budou všechny podklady připraveny na příští rok. 
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Komunikace – v rámci přípravy žádosti na opravu komunikace v Libčicích se zjistilo, že 
pozemky této komunikace jsou v katastru vedeny jako orná půda a dotace se na tyto druhy 
pozemků bohužel nevztahuje. Starosta dodal, že se tento problém musí vyřešit tak, aby se 
komunikace opravila. 
Žádost musela být z tohoto důvodu přepracována a tato oprava stažena.  
Rozpočet na opravu komunikace v Libčicích je nyní zhruba 4 300 000 Kč (od kurtů ke 
křižovatce na Prostřední Lhotu). Původní rozpočet byl nižší, ale oprava ne tak kvalitní 
technologií. 
V žádosti zůstaly tedy tyto komunikace – Vilová (zde je podobný problém, kde na spodní části 
komunikace zasahují soukromé pozemky do cesty, které jsou vedené jako orná půda, a tudíž je 
tato část cesty z žádosti vyňata, ale k opravě dojde mimo dotaci z vlastních prostředků). Nyní 
tedy má dojít k opravě této komunikace v rámci dotace od Penzionu Maruška nad bytovky 
k ulici Čapkova.  
Dále část komunikace Na Vyšehradě, která ještě není opravena. 
Komunikace v ulici Na Potůčku. 
Dále komunikace v ulici v Sudovicích z návsi.  
Celkové náklady oprav jsou v hodnotě 6 000 000 Kč.  
Jiná komunikace se bohužel do této žádosti už dodat nestihne.  
Pokud by město dotaci obdrželo, může z vlastních prostředků opravit další komunikace, které 
nejsou do této žádosti zahrnuty.  
 
Dále proběhla debata mezi zastupiteli ohledně možné změny pozemků tak, aby se komunikace 
mohly do daných žádostí o dotace dodat. 
 
Do jednání se v 19 hodin a 18 minut zapojil pan Ing. Tomáš Havlíček. 
 
 

U S N E S E N Í   č. 3 - 24/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
b e r e  n a  v ě d o m í 
informace starosty města o připravovaných dotačních akcích.  

 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 
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5. Projednání rozpočtu na rok 2022 a schválení rozpočtového provizoria 

 

Starosta města dal slovo účetní města paní Ing. Lucii Bláhové, která se zasedání zúčastnila 

vzdáleným připojením.  

 

Účetní města uvedla, že rozpočtové provizorium je sestavené tak, aby pokrylo veškeré výdaje, 

které mohou v průběhu roku 2022 nastat. Jedná se o úhrady smluvních závazků, náhle 

vzniklých škod, oprav, zajištění běžného chodu městského úřadu a města, úhradu závazků 

vyplývajících z pracovněprávních vztahů, úhradu daní a jiných poplatků, přijetí dotací a 

podobně. Návrh rozpočtu, který bude vyvěšen, lze průběžně před schválením aktualizovat. 

 

Paní Ing. Michálková uvedla, že v lednu 2022 před schválením rozpočtu proběhne pracovní 

schůzka zastupitelů. Dále dodala, že bude v lednu na diskusi, zda některé položky nevrátit na 

úroveň před škrtáním rozpočtu v minulém roce z důvodu pandemie.  

 
U S N E S E N Í   č. 4 - 24/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
rozpočtové provizorium do doby schválení rozpočtu na rok 2022. 
Rozpočtové provizorium je nedílnou součástí tohoto usnesení. 

 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 

 

 

6. Schválení smlouvy na sběr, přepravu a nakládání s komunálními odpady 

 

Starosta uvedl, že společnost, která bude svážet nově pro město odpad, je spoluvlastněna 

Městem Nový Knín v rámci svazku obcí Technické služby Brdy a Hřebeny. Dodal, že 

zastupitelé danou smlouvu obdrželi již před minulým zasedáním zastupitelstva.  

 

Paní Ing. Michálková uvedla, zda je město do budoucna připravené na systém „door to door“. 

Starosta uvedl, že do budoucna se počítá s tím, že by vozidla těchto služeb měla mít váhy, což 

je příprava na „door to door“ systém. Dále uvedl, že v roce 2022 budou vypsány dotační tituly 

jak na vozidla, tak na svozové nádoby. Dále starosta uvedl, že pokud vše časově vyjde, počítá 

se s tím, že by od roku 2023 město využívalo právě systém svozu odpadu „door to door“. 

Dodal, že toto by měl být cíl města, odstranit sběrná hnízda, skládky, nezvyšovat produkci 

odpadu.  
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U S N E S E N Í   č. 5 - 24/2021 - ZM 
Zastupitelstvo města Nový Knín 
s c h v a l u j e 
smlouvu mezi Městem Nový Knín a Brdskou odpadářskou společností, s.r.o., IČ 
11867345, na sběr, přepravu a nakládání s komunálními odpady s účinností od 3. 1. 2022 
a  p o v ě ř u j e 
starostu města podpisem smlouvy. 

 
 
Hlasování – 9 (pro) / 0 (proti) / 0 (zdržel se) /– Návrh byl přijat. 
 
Jmenné hlasování: 
 
Kolka    -  Pro návrh  
Chmelík  -  Pro návrh 
Ing. Michálková  -  Pro návrh 
Mácha   -  Pro návrh 
Kadlec             -  Pro návrh 
Pipota   -  Pro návrh 
Panská  -  Pro návrh 
Mgr. Kůr  -  Pro návrh 
Ing. Havlíček  -  Pro návrh 

 

 

 

7. Diskuse    

 

Starosta uvedl, že byly vydány Radniční listy, kde jsou uvedeny všechny informace 

k odpadovému hospodářství. Druhým výtiskem, který mají zastupitelé k dispozici, jsou 

informace k Participativnímu rozpočtu města na rok 2022. Tyto informace budou 

distribuovány občanům společně se Zpravodajem č.12.  

 

Diskuse zastupitelů 

 

Pan Ing. Havlíček se dotázal, zda nová svozová společnost bude svážet odpad i 

podnikatelským subjektům. 

Starosta odpověděl, že je možné, aby nová firma svážela také podnikatelské subjekty. Vše je 

uvedeno v informačních Radničních listech. V tuto chvíli si podnikatelé řeší způsob svozu dle 

svého zvážení. 

 

Paní Ing. Michálková uvedla informace k participativnímu rozpočtu. Sdělila, že tento způsob 

rozpočtu znamená, že občané budou moci vymyslet projekt v hodnotě až 400 000 Kč, který 

by mohl být ve veřejném zájmu. Všechny informace budou občanům k dispozici. Dodala, že 

například město Dobříš uvolňuje pro potřeby participativního rozpočtu 200 000 Kč. 

Paní Ing. Michálková dodala, že se zastupitelé těší na nápady občanů města. 

Starosta dodal, že jde o zapojení občanů města do vedení města. 
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Diskuse veřejnosti 

 

Pan X se dotázal, proč nemůže využívat měsíční svoz odpadu, když žije ve svém domě pouze 

ve dvou lidech. Dále uvedl, že popelnici za 14 dní naplní pouze z poloviny, jde mu o princip. 

Starosta uvedl, že tyto svozy by měly být primárně určeny občanům, kteří žijí sami. V tuto 

chvíli je možné využít 14denního svozu, či sezonního, kde se promítne například odpad 

z topení. Starosta dodal, že jde v tuto chvíli o jakýsi mezistupeň před zavedením „door to 

door“ systému, kdy budou mít vozy váhy a bude se třídit. Dále dodal, že svozy budou na litry, 

nikoli na počet občanů. Tím by se také mělo ušetřit, oproti jiným obcím.  

 

Pan Kolka dodal, že občané by měli od roku 2023 platit to, co jim bude vyvezeno.  

 

Pan Pipota ještě sdělil, že do této doby město dotovalo známky na vývoz odpadu (popelnice), 

nyní jde podle něj o pilotní projekt, který se za rok vyhodnotí. Například okolní Chotilsko 

v tomto směru zdražilo mnohem více.  

 

Pan X se dotázal, jak to je s rozšířením městských hřbitovů. Zda by se nemělo shánět nějaké 

další místo pro tyto účely. 

Starosta odpověděl, že staroknínský hřbitov ještě kapacitně vyhovuje, ten novoknínský je 

plný. Dodal, že by kapacita ve Starém Kníně měla ještě na nějakou dobu vydržet.  

 

Pan Mácha dodal, že v minulosti se za tímto účelem počítalo s pozemkem směrem k Mikuli, 

kterým by se novoknínský hřbitov zvětšil. Ve Starém Kníně je dle pana Máchy velká řada 

opuštěných hrobů.  

 

Pan X dodal, že by se více nabízelo rozšířit novoknínský hřbitov z důvodu pozemků 

vlastněných městem, na rozdíl od staroknínského hřbitova.  

Starosta dodal, že dochází ke zmenšování hrobů, a to i z důvodu ne tak častého pohřbívání do 

země.  

 

 

8. Závěr 
 

Starosta města ukončil zasedání v 19:40 hodin. 
 

Výsledky hlasování 
                              ze zasedání Zastupitelstva města Nový Knín   

     dne 16. 12. 2021 

Usnesení 

č. 1-24/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 2-24/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  8                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 
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Usnesení 

č. 3-24/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 4-24/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

Usnesení 

č. 5-24/2021-ZM 

Hlasování: Návrh byl schválen. 

Pro:  9                             Proti: 0                          Zdržel se: 0 

 
V Novém Kníně dne 16. 12. 2021 
 
Zapsal: Bc. Pavel Foltýn 
 
Ověřovatelé zápisu: 

Josef Mácha                            ___________________________  

Mgr. Augustin Kůr   ___________________________ 

Starosta města: 

Petr Chmelík               ___________________________ 

 
 

 
 
 

 




